
24. JUNU - OBCINSKI PRAZNIK

Praznik Bežigrada je
naša delovna obveza
Na slavnostni seji občinske skupščine so
štirje Bežigrajčani prejeli občinske nagrade

24. junij. dan ko so 1941. leta
črnuSki delavci-komunisli odSli v
raši&ke gozdove in ustanovili prvo
partlzansko skupino na obmofiju
takratnega liegalnega Ijubljanske-
ga partljakega okrožja. je občinski
praznik. Tudl letos je bila osrednia
prfreditev ob prazniku slsvnostna
seja obfiinske skupSCme, ki so se /e
udslmiiU iteviini vidni druzbenopo-
lltifinf predstavnfkl Slovenije, Ljub-
Ijane m Beiigrada Deiegati so &e
zlastl pozdravili Clane deiegaclje iz
pobratenega Trebinja t«r prijatelj-
skih obfiln Beograd-Palilula, Sara-
|evo-Center in Zagreb-Medvedčak.

Po pozdravu predsednlka obfiin-
sko skupsčine Janeza Riglerja je
povzet besedo slavnosti slavnostni
govornik Jo&ko Pirnar Najprej je
spregovodJ o zgodovmskih dneh
pred 37 lett. nato o povojnem ra-
zvoju Bežigrada, nanizal pa je tudi
podalke o poslovaniu bežigrajske-
ga gospodaratva v proteklem letu.

-Ceprav smo zadovoljm z rezul-
tatl, ki jih (e gospodarstvo doseglo
v lanskem lelu vzbuja skrb zaosta-
janje na investicijskem področ|u, ki
ne aledi načrtom za krepitev proiz-
vodnje, sa) la edma lahko zagotovi
veCja sredstva za pokrivanje rasto-
£ih potrob Ljubljane in občine na
podrofiju družbene porabe, komu-
nalne ureditve In promelmh powe-
zav Še vedno se lovirno v začara-
nem krogu prepoznlh Investicijsklh
odločtlev. zamudnaga pndobivanta
množice rurtih dovoijen). sub|ek-
tivnih tn objektivnih teiav pri prido-
brvanju in urejaniu zamt|išč. kjerje
posebno pereie vprašanje zbiranja
potrebnih sredstev za kompleksno
inlrastruklufno ufedttev večjih In-
duslrijskih rezervatov za še nezna-
ne uporabnike. koi je pri nas pn-
mer v coni DoJ-Dolsko. Vso to odla-
ga gradnjo in s tem zagan novih
proizvodmh obratov. s iirner pa na-
staja resna nevarnost, da srgdnje-
ročni nafirt mvesticij v proizvodni
slen. predvsem v prednostnih pa-
nogah. ne bo izpolnjen.

Območje nase občine je v glav-
nem že urbanizirano. Proate povr-
Sme so le Se vodovodnr rezervati,
zaio ostaja malo prostora za indu-
strijski razvoj Memmo, da je treba
1B povrSine izrabiti Čtmbolj racio-

nalrto in jih namemti predvsem za
ra2voj avtomatizirane. po možnosli
procesne mdustrije. v kateri delato
visoko kvaliticirani strokovnjaki in
ki |e sposobna zagotoviti nadpov-
prečno akumulativnost.

Memmo tudi, da bi se morali ozdi
pri investiranju v nove objekte za-
radi pomanjkanja prostih površin v
Indii5trijskih conah usmenti moi-
nsje v raclonalno izrabo povrSin, s
katenmi že razpolagajo, ker podai-
ki kazejo. da so te povrSine izkori-
Sčene le nekaj nad 50-odsiotno
Vendar je treba poudarlti. da ne
moremo računatl lezvečjoakumu-
lativnostjo, ki naj bi jo dale nove
mvesticije. Gospodarstvo mora
razpoložljiva sredstva močneje

usmerjati tudi v rekonstrukcije in
modernizacije ter prestrukturtranje
proizvodnih programov, predvsem
v tistih ozdih. ki ob sedanjih pro-
gramih proizvodnje iivotarijo na
mejl rentabilnosti. kar je pogosto
tudi vzrok vrsti notranjih konflik-
tOV."

Joflko Pirnar je v nadafjevanju
spragovoril Se o problematiki pro-

mela v Ljubljani oziroma za Beži-
gradom, o razvoju krajevne samou-
prave, razvoju delegatskega siste-
ma In drugih aktualnih nalogah. s
katerimi se bo Befigrad sreCeval v
prlhodnje.

Udeležertce slavnostne aeje so
nato pozdraviK predslavnikl dele-
gscij Iz Trebinja ter prijateljsklh
občin In poktonlll občlnski skup-
sčlnl Bdžlgrad prlložnostna darlla,
nalo pa |e Janez Rlgler razdelll
obtlnake nagrade. Letos so jlh
prejeli Jože Slovenc. Vlktor Zu-
pančlč, Branko Voinovtč in Janko
Babossk. Ob koncu seje je bil bo-
gat kulturnl program.
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